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Na Slovensku se blĨsk§ 

Politická krize v SR vrcholí 
 

Des²tky tis²c lid² ģ§daly v ulic²ch Bratislavy odstoupen² 

premi®ra Roberta Fica a ministra vnitra KaliŔ§ka. 
 

Na protest do metropole přišlo podle odhadů přes 

30.000 lidí, list Denník N 

psal až o 50.000 
účastnících. Šlo tak o 

největší demonstraci od 

protikomunistických 
mítinků v roce 1989. Další 

demonstrace byly svolány 

do několika desítek měst po 
celé zemi a v zahraničí. 

Stovky lidí se shromáždily 

před slovenským 

velvyslanectvím v Praze. 
 

Není to tak dávno, co nám 

bylo Slovensko některými 
socialistickými politiky, ale 

i Andrejem Babišem, dáváno málem za vzor. Za 

maskou úspěšné země se však skrývaly hluboké vnitřní 
problémy. Prezident Andrej Kiska to vyjádřil slovy 

ĂPod povrchem je nŊco ġpatn®ho. NŊco ġpatn®ho je 

v samĨch z§kladech naġeho st§tu.ñ 

 
Slovenský prezident vidí jen dvě východiska z krize, 

v níž se země ocitla po vraždě novináře Jána Kuciaka 

a jeho snoubenky: buď nastanou zásadní změny ve 
vládě, nebo předčasné volby. Ty řádné by přitom měly 

proběhnout až v roce 2020. 

 

Prezident Kiska, šéf parlamentu Andrej Danko a 
premiér Robert Fico se v pátek na společné schůzce 

neshodli na deklaraci s cílem vyřešit politickou krizi na 

Slovensku po vraždě novináře Jána Kuciaka a jeho 
partnerky. Po schůzce to na společné tiskové 

konferenci řekl Danko. Fico a Kiska mlčeli. Dotazy 

novinářů nebyly povoleny, po projevu Andreje Danka 

trojice mlčky opustila sál. Fico prý návrh prezidenta 

odmítl a předložil  vlastní návrh deklarace, který ale 
Kiska odmítl. 

Slovenský prezident Andrej Kiska, šéf parlamentu 
Andrej Danko a premiér Robert Fico se při společné 

schůzce neshodli na společné deklaraci. Dokument 

navrhla hlava slovenského 
státu s cílem vyřešit 

politickou krizi na Slovensku 

po vraždě novináře Jána 

Kuciaka a jeho partnerky. 

"Sice jsme nesestavili 

politickou deklaraci, ale 

m§me jedno upŚ²mn® spoleļn® 

pŚ§n². PŚejeme si, aby byl ve 
spoleļnosti klid, a my tŚi 

¼stavn² ļinitel® udŊl§me 

vġechno v r§mci naġich 
kompetenc², aby ud§losti 

posledn²ch dnŢ nebyly 

jakkoliv politicky zneuģ²v§ny," řekl Danko po schůzce, 

která trvala zhruba půl hodiny. 

Text navrhovaný prezidentem například předpokládal, 
že nejvyšší politici země podpoří politická rozhodnutí 

včetně vyvození politické odpovědnosti a zásadních 

personálních změn s cílem snížit polarizaci ve 
společnosti. Měli se také zavázat k nutnosti vyšetřit 

dlouhodobě neřešená podezření o působení 

organizovaného zločinu na Slovensku, o kterém psal 
zastřelený novinář. Projevy nespokojenosti občanů by 

premiér Fico také neměl označovat za pokus o státní 

převrat, řízený ze zahraničí.  

Jednání budou pokračovat v pondělí, ale už teď je 

jasné, že minimálně k rekonstrukci Ficovy vlády musí 
dojít. K opoziční stranám a prezidentovi Kiskovi se 

připojila i jedna z koaličních stran, Most-Hid Bély 

Bugára.  
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Úprk před Zemanem 
 

Bůh kdysi spletl pyšnému lidstvu jazyky, aby se nemohly 

domlouvat při stavbě Babylonské věže, která měla sahat 

až do nebe. Bůh tehdy rozdělil dosud jediný lidský jazyk 

ve více jazyků a rozehnal lidi po celé zemi, protože se mu 

nelíbilo, že by chrám měl patřit někomu jinému než jemu 

samotnému.  

 

Miloš Zeman, když pronášel svůj inaugurační projev, si 

jazyk nespletl, ale jakoby se neorientoval v místě a čase. 

Evidentně zapomněl, že je ve Vladislavském sále a 

skládá prezidentský slib, ale zřejmě se domníval, že je ve 

svém televizním pořadu Týden s prezidentem na TV 

Barrandov Jaromíra Soukupa. 

 

Nejprve se Zeman vychválil, jak si dobře vedl uplynulých 

pět let. Pak si začal vyřizovat osobní účty. 

 

V pasáži věnované médiím si Zeman vzal na 

mušku Českou televizí a některá tištěná média a 

novináře, které nemá v oblibě. Za následovníka Viktora 

Koženého označil Zdeňka Bakalu, kterého považuje za 

největšího současného tuneláře, který vlastní některá 

média. Novináři pracující v Bakalových médiích si 

nezaslouží žádné slitování. V tu chvíli s ním cloumala jen 

malichernost a osobní pomstychtivost. 

 

Před osmi lety si takhle vyřizoval účty s Andrejem 

Babišem, když se neshodli na privatizaci Unipetrolu. 

"Pokud jde o pana Babiġe, byl jsem pŚ²mĨm ¼ļastn²kem 

podpisu dohody s n²m pŚi privatizaci Unipetrolu a 
konstatuji, ģe pan Babiġ tuto podepsanou dohodu 
nedodrģel," uvedl tehdy Zeman. „To je pro mŊ  
dostateļnĨ dŢkaz nevŊrohodnosti pana Babiġe.ñ Nehledě 

na další podezření, která se, jak Zeman tehdy doufal 

ñļasem proġetŚ².ñ 

 

Dnes to schytal Zdeněk Bakala. Kdo to bude za pět let? 

 

Při Zemanově projevu trpěl Václav Klaus, nenápadně se 

koukající na hodinky, kdy už ta hrůza skončí, i vedle něj 

sedící Lívie. Předseda Ústavního soudu Pavel Rychetský 

jen nevěřícně kroutil hlavou. Miroslava Němcová to 

nevydržela a odešla středem. Za ní následovali poslanci 

TOP 09 v čele s Miroslavem Kalouskem a Karlem 

Schwarzenbergem, KDU-ČSL a další politici např. 

senátor Václav Chaloupek.  

 

Na závěr Zeman sdělil překvapenému publiku, že se 

rozhodl žít do devadesáti let. Jen málokdo to pochopil 

jako vtip.  

 

Když dokončil svůj speech, zhroutil se Miloš Zeman do 

křesla vedle manželky Ivanky podobně, jako když 

plyšové hračce docházejí baterky.  

 

 
 

Před pěti lety si Miloš Zeman při svém slibu vytkl tři 

hlavní věci. Jednak zastavit růst extrémismu a 

neonacismu (tehdy Dělnická strana sociální spravedlnosti 

dnes hnutí Svoboda a přímá demokracie Tomia Okamury, 

na jejichž sjezd Zeman jezdí), čelit ekonomické 

kriminalitě (dnes jmenuje neomezeným předsedou vlády 

člověka trestně stíhaného za dotační podvod) a 

nerozdělovat společnost (nikdy nebyla společnost tak 

rozdělená jako nyní).  
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NŊkterĨm lidem se dnes uģ stĨsk§ po 

ĂstarĨch dobrĨchñ ļasech, kdy se 
st§valy fronty na maso, na cokoliv. 

Pokud si to nŊkdo chce zopakovat, 
nechŠ jede laskavŊ do Venezuely. 

 

Okamura se omluvil Babišovi, 

a to musí stačit 

Poslanci neodvolali z funkce místopředsedu sněmovny 

Tomia Okamuru (SPD), který čelil kritice kvůli svým 
znevažujícím výrokům o koncentračním táboře pro 

Romy v Letech u Písku. Poslancům se nepodařilo 

schválit program mimořádné schůze, když pro něj 

nebyli představitelé SPD, KSČM a až na R.Vyzulu ani 
zástupci ANO. 

 

Předseda sněmovny Radek Vondráček (ANO)oznámil, 
že se Okamura za své výroky na klubu poslanců ANO 

omluvil a jeho odvolání tudíž není aktuální. 

 

Čili, těch stodevadesát devět poslanců se musí spokojit 
s tím, že stačí omluvit se Babišovi, a je to vyřízené. 

 

Mánička nebo mlátička 
 

V Poslanecké sněmovně je to, jako kdyby se člověk 

chvílemi propadl do starých dobrých časů 
komunistické totality. Předseda klubu poslanců KSČM 

zásadně nazýval poslance Pirátů Ferjenčíka 

Ămaniļkouñ, čímž chtěl připomenout doby, kdy 

komunistická policie pořádala hony na vlasaté mladíky 
a násilím je odváděla k holičům, aby je ostříhali 

dohola.  

 
Dát ostříhat Ferjenčíka dneska Kováčik dát nemůže, 

ale aspoň se mu tak mstil za to, že mnozí poslanci zase 

nazývají komunistického kandidáta na předsedu 
komise pro kontrolu GIBS Ăkomunistickou 

ml§tiļkouñ, čímž zase chtějí připomenout, že 

Ondráček se v dobách své služby u Pohotovostního 

pluku SNB zdatně oháněl pendrek při rozhánění 
demonstrací v dobách 

tzv. Palachova týdne 

na Václavském 
náměstí. 

 

To ale nebylo vše. 
Ondráček nazval své 

kritiky 

„demokratickou 

ģumpou.ñ A pobočník 
Tomia Okamury 

Radim Fiala mluvil o 

poslancích STAN a 
kDU-ČSL jako o 

Sorosových 

zaprodancích, kteří 

chtějí rozvrátit 
republiku. 

 

Chyběli už jen 
Ăztroskotanci a 

zaprodanci,ñ ale co není, může 

při příští schůzi Sněmovny být. 
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Komunisté (zne)uctili 

Masaryka 
 
7. bŚezna se pŚipom²nalo stoosmaġedes§t® vĨroļ² 

narozen² prvn²ho ļeskoslovensk®ho prezidenta. 

Prezident Zeman s manģelkou, pŚedseda Sen§tu ĠtŊch, 
pŚedseda SnŊmovna Vondr§ļek a pŚedseda vl§dy 

Babiġ uspoŚ§dali vzpom²nkovou tryznu v L§nech. 

 
Z nenáviděného nepřítele se Masaryk stal 

komunistickou modlou. A pak že jsou dnešní 

komunisté stejní jako ti minulí! 

 
 

 

 
 

To současný předseda KSČ je jiný kabrňák. Soudruh 
Vojta Filip (krycí jméno Falmer) své názory jen tak 

nemění. Má jediný vzor, a tím není nikdo jiný než 

Vladimír Iljič Lenin. Soudruh Uljanov, který 
komunisty přesvědčoval, že mu buržousti dodají i 

provaz, na kterém je oběsí. 

 

Komunisté vám zkrátka ukradnou všechno. I mrtvého. 
 

Vrcholem zneuctění památky prvního prezidenta bylo 

znesvěcení stolu, u kterého kdysi úřadoval první 

československý prezident Masaryk. Při své druhé 

inauguraci u něj zasedl Miloš Zeman, aby podepsal 
slib, že bude dodržovat Ústavu ČR, se kterou ale 

během své první období zacházel ĂtvŢrļ²m 

zpŢsobem.ñ  

 
Podle poslankyně Miroslavy Němcové Zeman přísahal 

na Ústavu, ale vzápětí svojí přísahu porušil.  Napadl 

veřejnoprávní média a obvinil některé lidi z 
hospodářské kriminality.  

 

Přitom jako by zapomněl na problémy předsedy vlády 
Andreje Babiše, problémy svého poradce Nejedlého, 

svého kancléře Mynáře i svého čínského poradce Jie 

Ťien-minga, který je vyšetřován pro korupci. Konec 

konců i na své problémy při někdejším policejním 
obsazení IPB a její následném prodeji belgické skupině 

KBC atd. 

 

 
 

Bylo to úžasné divadlo vidět, jak se komunistický 
pohlavár Štěch a bývalý agent StB Babiš (krycí jméno 

Bureš) plazí při rovnání smutečních stuh před hrobem 

T. G. Masaryka v Lánech. Toho tatíčka, který dával 
střílet do dělníků,  a  měl silně kritický pohled  na 

revoluční marxismus, jak dříve učila komunistická 

propaganda. 

PrepaļtŊ, kdŊ je 
tuna hrob teho 

v§ġho Mªsiaryka 
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Vlajková loď ANO se kymácí 
 

Zavedení EET považoval Andrej Babiš za svůj velký 

úspěch. Úspěch se ale jeví spíš jako katastrofa. Ústavní 
soud v prosinci kromě jiného odložil spuštění třetí a 

posléze i čtvrté etapy EET. 

 

Od března měli začít evidovat tržby prodejci 
stánkového občerstvení bez zázemí pro hosty ve formě 

stolů a židlí, stejně jako prodejci na farmářských 

trzích. Dále pak účetní, advokáti a lékaři. Od června se 
do EET měli zapojit třeba vybraní řemeslníci. 

 

Sněmovna nyní v úvodním kole podpořila návrh sedmi 
desítek poslanců zúžit povinnost elektronické evidence 

tržeb pouze na registrované plátce DPH. Pro zamítnutí 

návrhu byli poslanci ANO a KSČM 

 
Proti je také ministryně financí Alena Schillerová. 

Ministerstvo prý připravuje vlastní návrh novely 

zákona. 
 

Udávejte své klienty, vyzývají 

Piráti 
 
Ttuzemsk® finanļn² ¼Śady by mohly prolomit 

mlļenlivost nejen bank, ale i advok§tŢ nebo daŔovĨch 

poradcŢ, (jen) pŚi podezŚen² na daŔovĨ ¼nik ve vĨġi 
alespoŔ pŢl milionu korun. AlespoŔ to pŚedpokl§d§ 

n§vrh na zmŊnu daŔov®ho Ś§du.  

 
Návrh předsedy poslaneckého klubu poslanců Pirátů 

Jakuba Michálka, podle kterého by museli i advokáti 

poskytovat informace o svých klientech v případě 

podezření na daňové úniky alespoň ve výši 500 tisíc 
korun, vyvolal ale tvrdou reakci České advokátní 

komory. 

 
ĂS niļ²m podobnĨm se advokacie minim§lnŊ od roku 

1945 nesetkala. I komunist®, kteŚ² advok§ty rozhodnŊ 

nemilovali, si netroufli advok§tn² mlļenlivost 

prolomit,ñ píše se v prohlášení České advokátní 
komory. 

 

Vedení komory upozorňuje, že povinnost mlčenlivosti 

není výsadou advokátů, ale naopak snahou o ochranu 
klientů. To ostatně konstatoval i Ústavní soud, který 

řekl, že Ăz§konn§ povinnost mlļenlivosti svŊdļ²c² 

advok§tovi je povinnost² st§tem pŚik§zanou, a tedy i 
obecnŊ chr§nŊnouñ. Současně zdůraznil, že Ăjde nikoli 

o vĨsadu advok§ta, kter§ by mŊla zaloģit exempci 

z obecnŊ platn®ho pr§vn²ho Ś§du, ale ģe se jedn§ o 
povinnost uloģenou advok§tovi v z§jmu jeho klientely a 

pro jej² ochranuñ. 

 

Advokáti se prý v poslední době setkávají 
s opakovanými snahami o omezení povinnosti mlčet o 

věcech svých klientů. 

 
Chystané změny v daňovém řádu vyvolaly ostrou 

debatu už na ústavně právním výboru Poslanecké 

sněmovny, další střety se očekávají při projednávání 

novely přímo ve sněmovně. Odpůrci těchto změn se 
obávají, že by stát mohl získat až příliš velké množství 

informací, které by byly zneužitelné. 

 
Už dnes platí, že poskytovatelé finančních 

(a obdobných) služeb musí správci daně poskytovat na 

vyžádání řadu informací o svých klientech, jejich 
kontech, částkách na účtech, půjčkách atd. Zákonem 

stanovené údaje musí poskytnout správci daně 

i zdravotní pojišťovny, poskytovatelé poštovních 

a telefonních služeb, vydavatelé periodického tisku, 
orgány veřejné moci a vlastně každý, kdo shromažďuje 

údaje nezbytné pro správu daní.  

 
Ministerstvo financí vedle toho navrhuje, aby se 

informační povinnost vůči správci daně vztahovala 

nově i na profese, v nichž je mlčenlivost tradičně 
chráněna zvláštními předpisy, konkrétně jde především 

o notáře, advokáty, exekutory, daňové poradce, ale 

i o realitní makléře či autobazary.  
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Glaslighting 
 

Lidově se tomu říká Ănehor§zn§ leģ.ñ Odborně se to 

nazývá „glaslightingñ, což je metoda psychické 
manipulace nazvaná podle stejnojmenného amerického 

filmu.  

 
Hlavní hrdina dohání svou ženu k šílenství tím, že jí 

zcela neuvěřitelně lže tak, že začne pochybovat o svém 

rozumu. Podstatou glaslightingu je vršení naprosto 

nestydatých lží, aby lidem připadalo zcela 
nepravděpodobné, že by někdo tak vysoce postavený 

mohl tak neuvěřitelně lhát.  

 
Neschopnost přijmout tak málo pravděpodobný jev 

nakonec vede k tomu, že lidé začnou přezkoumávat 

vlastní úsudek, protože nemohou uvěřit podezření, že 
nejvyšší autorita je šílenec nebo patologický lhář. 

 

U nás jsou mistři v používání glaslightingu Andrej 

Babiš a Miloš Zeman. Lžou až se hory zelenají. 

Problém Miloše Zemana 
 

Jako děti jsme hrávali takovou zvláštní hru, 

jejíž pravidla si už přesně nepamatuji. 
Spočívala v tom, že jste slíbil, že budete 

mluvit jen pravdu. Když vám vyčítali, že 

pravdu nemluvíte, i když jste slíbil, že budete 

pravdu mluvit, vymluvil jste se, že při 
skládaní slibu jste měl tajně nohy křížem, a 

tudíž slib neplatil. Překřížené končetiny nebo 

prsty rušily platnost slibu. 
 

Prezident Miloš Zeman si zřejmě otevřel 

cestu, aby nemusel své sliby tak úplně plnit, 
když skládal prezidentskou přísahu, ale přitom 

nepoložil ruku na text ústavy. Podle 

předepsaného ceremoniálu tak není přísaha 

platná. 
 

Pokud chce Zeman myslet svůj ústavní slib vážně, 

bude muset přísahu, tak jako před pěti lety, ještě 
jednou zopakovat. Tehdy mu jeho hradní úředníci 

předložili k přísaze text, který obsahoval závažnou 

gramatickou chybu a přísaha tak byla neplatná.  
 

Holt má Miloš Zeman se skládáním svých slibů 

vždycky problém. 

 

Tahanice kolem pozvánek 
 
Kolem pozvánek na inauguraci Miloše Zemana bylo 

dusno. Mstivý prezident nechtěl pozvat na slavnost do 

Vladislavského sálu hejtmany, kteří v prezidentské volbě 

podpořili Jiřího Drahoše. A také rektora Masarykovy 

university v Brně Mikuláše Beka, kterého Zeman nemá 

rád dlouhodobě od tahanic kolem jmenování nových 

rektorů před dvěma roky.  

Když vyšlo najevo, že si Zeman slavnost takhle 

zprivatizoval, předseda Sněmovny Vondráček se 

zastyděl, a e-mailem dodatečně pozval i ty původně 

nezvané. Není divu, že pozvání odmítli.  
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Euro je 

opr§tka 

na krku 

It§lie! 

Manekýn v čele ministerstva 

zahraničí SRN 
 
V ļele nŊmeck®ho ministerstva zahraniļ² bude ļlovŊk, 

kterĨ nem§ ģ§dn® diplomatick® zkuġenosti.  

 
Původně se jmenoval ministrem předseda SPD 

fanatický eurofederalista Martin Schulz. Jenomže, i 

když s tím kancléřka Mertlová souhlasila, mu to zatrhli 
jeho spolustraníci, kteří ho navíc vzápětí sesadili i 

z postu předsedy SPD.  

 

Jmenování Heiko Maase je však stejná šlamastyka. 
Maas, který v minulé vládě Angely Merkelové působil 

jako ministr spravedlnosti, totiž velice ostře kritizuje ty 

členské státy EU, které odmítají přerozdělování 
uprchlíků na základě kvót, a navrhuje pro ně přísné 

tresty. 

 
Vystudovaný právník ze Sárska jako lídr zemské 

kandidátky třikrát prohrál volby a mnohým Němcům 

je jakýmsi trnem v oku. Jako ministr spravedlnosti 

prosadil tzv. zákon o cenzuře internetu, který je 
předmětem kritiky jak konzervativců z unie 

CDU/CSU, tak některých spolustraníků z SPD, podle 

kterých díky Maasovu zákonu mizí pluralita názorů a 
svoboda projevu.  

 

Velké internetové firmy jako je Facebook nebo Twitter 

musí do 24 hodin mazat Ănen§vistn®ñ komentáře, 
jinak jim hrozí až miliardové pokuty. Firmy proto 

raději mažou všechno, co jen trochu zavání 

nevhodným názorem. (jak by asi dopadly výlevy 
hradního mluvčího Ovčáčka?).  

 

A tak nejvýraznějším úspěchem Heiko Maase je to, že 
ho před časem jeden z německých společenských 

časopisů označil za nejlépe oblékaného německého 

politika.  

Kravaty vítězí 

O tom, ģe zpŢsob obl®k§n² hraje v politice velkou roli 
se pŚesvŊdļili italġt² populist®, kdyģ v ļele Hnut² pŊti 

hvŊzd vymŊnili komika za uhlazen®ho "kravaŠ§ka" a 

Hnut² pŊti hvŊzd (M5S)  se po ned§vnĨch volb§ch stalo 

nejsilnŊjġ² politickou silou v italsk®m parlamentu.  

Rozevlátého komika Beppeho Grilla nahradil uhlazený 

"kravaŠ§k" Luigi Di Maio. "Chci, aby se lid® kaģdĨ 

den probouzeli a c²tili ten rozd²l," prohlásil Di Maio na 

předvolebním mítinku v Casertě v jihoitalském regionu 

Kampánie.  

Grillo nikdy 

nevynechal 

jedinou 
příležitost 

zaútočit na 

Evropskou 

unii, 
požadoval 

také 

vystoupení 
Itálie 

z eurozóny a 

následně i 

z EU.  

Di Maio, který je od roku 2013 nejmladším 
místopředsedou parlamentu v dějinách Itálie, naopak 

Brusel uklidňoval, že pokud Hnutí pěti hvězd vyhraje a 

on se stane premiérem, jeho země unii rozhodně 
neopustí. 

 

Do křesla předsedy vlády ale nakonec vůbec nemusí 
usednout. Hnutí pěti hvězd sice získalo nejvíce hlasů, 

protože ale odmítlo vytvořit s dalšími politickými 

subjekty předvolební koalici, více křesel v parlamentu 

bude mít pravicový blok v čele s Ligou severu a 
Berlusconiho stranou VzhŢru, It§lie. 
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Topte a sviťte, ale víc ne 
 

Poslanecká sněmovna se na návrh ODS sešla na 

mimořádné schůzi k diskusi o personálních změnách 
prováděných současnou vládou v demisi. Vzhledem k 

tomu, že již zaběhnutá hlasovací koalice ANO, SPD a 

KSČM neumožnila schválení programu schůze, měli 

příležitost vyjádřit se k neoprávněným zásahům do 
státní správy a bezpečnostních složek pouze členové 

Sněmovny s přednostním právem, a nikoliv všichni 

poslanci.  
 

Hlasovací mašinérie ANO, KSČM a SPD zabránila 

také hlasování o návrhu usnesení, který by dal vládě 
mantinely pro výkon exekutivy do doby, než vznikne 

kabinet s důvěrou. Ze strany členů vlády a zejména 

premiéra Babiše zaznívala lživá a manipulativní 

vyjádření na obhajobu jejich nelegitimních kroků.  
 

Předseda ODS Petr Fiala zdůraznil, že vláda v demisi 

nezískala ani jeden jediný hlas z jiných stran než z 
hnutí ANO, že se ani nepokouší vyjednat si podporu a 

vznikla jen na základě ústavní svévole prezidenta 

Zemana. āāV t®to situaci m§ vl§da legitimitu v jedin® 
vŊci. A tou je sv²tit a topit,óó řekl Fiala. 

emisi Andrej Babiġ, kterĨ tuto skuteļnost vytrvale 

ignoruje. Informace o jeho tlaku na ġ®fa GIBS Mur²na 

jsou jen vrcholem ledovce. Proto jsem r§d, ģe doġlo k 
dohodŊ na svol§n² dvou mimoŚ§dnĨch schŢz², kter® 

snad panu premi®rovi postaven² jeho vl§dy v demisi 

objasn²,óó uvedl předseda ODS Petr Fiala.  
 

 

 

Boj o magistrát začal. ODS 

odstartovala kampaň 

SpoleļnŊ nastartujeme Prahu-  je ¼stŚedn²m heslo 

ODS, kter§ jako prvn² odstartovala kampaŔ ke 
komun§ln²m volb§m v Praze.  

 

ODS začala kontaktní kampaň, kdy kandidáti vyrážejí 
do ulic a baví se s lidmi o problémech. ĂReakce jsou 

pozitivn². Lid® oceŔuj², ģe za nimi pŚich§z²me teŅ, a ne 

tŊsnŊ pŚed volbami, kdy to dŊl§ kaģdĨ,ñ říká první 
místopředsedkyně ODS a předsedkyně klubu 

pražských zastupitelů  za ODS Alexandra Udženija 

 

V březnu a dubnu budou mít občanští demokraté 
předvolební stánky v ulicích Prahy. Volební program 

chtějí doplnit o podněty obyvatel. Konečnou podobu 

představí na konci dubna.  
 

Občanští demokraté chtějí v pražských volbách uspět a 

obnovit v Praze normální fungování hlavního města, 

které je po čtyřech letech řízení města primátorkou 
Adrianou Krnáčovou a koalicí ANO, ČSSD a 

Trojkoalicí (KDU-ČSL, Zelení a Starostové) 

v katastrofálním stavu.  
 

Na Praze 10 vznikly dvě místních sdružení ODS, které 

povedou Filip Humplík a Martin Valovič. Dosud v 
desátém obvodu fungovalo jedno sdružení pod 

vedením bývalého primátora Bohuslava Svobody. 

 

Volby se budou konat nejpozději 5. a 6. října. Pražané 

se tak budou moct zeptat představitelů současné 

koalice „Co jste dŊlali ty ļtyŚi roky?ñ 


